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Protokol I fört vid Bronsyxan Samfällig hetsfören in gs
ord i narie årsstämma 2000-05-1 8 i Brandthovda-
skolans matsal.
Antal närvarande: 24 röstberättigade

Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade stämman öppnad.

S 1. Dagordning
- Den föreslagna dagordningen godkändes.

S 2. Ordf' och sekr.
- Till ordförande för stämman valdes Magnus Månson och till sekreterare valdes för stämman
Peter Haglund.

S 3. Justeringsmän
- Tilljusteringsmän tillika rösträknare valdes Lars Anneteg och Nils Glaveby. tillika rösträknare

S 4. Kallelse till
- Stämman ansåg att kallelse skett på behörigt sätt. stämman

S 5. StYrelsens
- Sekreterare Peter Haglund läste verksamhetsberättelsen. berättelser
Kassör Erik Wredling redogjorde för Vinst- och Förlusträkningen samt balans-
räkningen for det gångna verksamhetsåret 1 999-0 1 -01 till 1 999-1 2-31'

S 6. Revisorernas
- Revisor Birgit Pil läste revisorernas berättelse och tillade att det efter det att berättelse
revisionsberättelsen färdigställts, i inventarielistan framkommit att en heldel
redskap saknats vid inventeringen gjord den 29 april 2000. Revisorerna manade
rnedlemmarna att lämna tillbaks lånade redskap så snart som möjligt efter
användning.

S 7. Ansvarsfrihet
- Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.

S I. Arets
- Stämman beslöt att årets överskott på kr 106 333:67 skall föras i ny räkning. överskott

S 9. Arvoden
- Stämman beslöt att arvoden tillstyrelse, revisorer och maskinist samt miljö-
bodsansvariga skulle fastställas tillett belopp om kr 25 000:- vilket motsvarat
nivån från förra verksamhetsåret.

S 10. lnkomst'
- Styrelsens förslag till inkomst- och utgiftstat samt debiteringslängd föredrogs resp. tttgiftstat
och kommenterades av kassören Erik Wredling och godkändes dårefter av
stämman. Värt att notera är att förslaget numera innehåller en budgeterad
gemensam sophämtningsavgift

$ 11. Val av stYrelse-
- Till styrelseledamöter lör 2 år valdes Gunnar Larsson och Erik Wredling ledamöter resp.
(båda omval). Dessutom valdes Bo Larsson tillstyrelseledamot för 1 år styrelsesuppleart
(tidigare styrelsesuppleant)
Till styrelseordförande för 1 år valdes Magnus Månson (omval).
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Till styrelsesuppleant för 2 är valdes Anders Hallqvist (omval) samt för 1 år Mikael
Långberg (nyval).

S 12. Valav revisorer
- Till revisorer för ett år valdes Kurt Nilsson och Birgit Pihl (båda omval) och revisorsuppl.
Till revisorsupplelant för ett år valdes Nils-Erik Olsson (omval).

S 13. Val av val-
- Till valberedning for ett år valdes Kjell-Ovar Gustavsson, tel 021-18 83 73, beredning
Hans-Olof Persson, tel O21-12 41 44, Bernt Nordqvist tel. 021- 12 06 45
(samtliga omval) samt Nils Glaveby tel 021- 14 82 35 (sammankallande).

S 14. Gårdarnas
- Gårdarnas kontaktpersoner för verksamhetsåret (tiden mellan två kontaktpensoner
vårstädningar) bekräftades till :

Marjo Eriksson Bronskittelgatan 28
Lars Ahlstedt Kantyxgatan 13
Carina och Sven-Erik Björnesparr Bronsdolksgatan 21
Kristina och Göran Engbom Bronslursgatan2

S 15. Motioner
- lnför stämman hade en motion inkommit till styrelsen. Denna var i korthet
beskriven i stämmokallelsen.
Motion Snörojning på garageplanerna.
Motionärerna har framfört önskemål om föråndring av den för den gångna vintern
nya snörojningsrutinen.
Stämman beslöt att det löpande avtalet med Vägab förlängs med ett år, men att
utryckning skall ske vid snödjup om ca 8 cm istället för 5 cm. Detta innebär att våra
"gårdsgatod' samt cykelvägarna (som ju bekostas av kommunen) kommer att rojas
oftare än vår garageplaner.

S 16. Proposition från
- lnför stämman har styrelsen presenterat en proposition om att belysning skall styrelsen
monteras upp på alla fyra garageplanerna på samma sätt som prövats under

. vintern på garageplanen Bärnstensgatan/Kantyxgatan.
Stämman beslöt att bifalla propositionen och gav styrelsen i uppdrag att låta
uppföra belysning på de tre andra garageplanerna.

S 17. övriga frågor
- Magnus Månson redogjorde för situationen kring obalansen iföreningens Värmesystemet
värmesystem, där vissa hus har svårare att få tillräcklig värmekomfort under
vintern, medan andra får fullt tillräcklig värme. Orsaken till detta kan vara bla.
dålig tätning/isolering av dörraf och fönster, eller att värmesystemet är i obalans.
Efter diskussioner med Alexanderssons Rör som gjort en ombyggnation av
värmesystemet för en närliggande samfällighet med goda resultat i både
komfort och värmeekonomi, har vifått en ungefärlig åtgärds- och kostnadsbild.
Uppskattningsvis rör det sig om drygt 10.000 kr per hus vilket får anses som något
högt. Styrelsen fick i uppdrag att fortsätta att arbeta med denna fråga.

sen ivåra ffät;Hl"";
miljöbodar upp. Det trycktes på att ordningen i bodarna inte är tillfredsställande
och att vi riskerar att tappa våra miljöbodsansvariga om inte alla tar sitt fulla an-
svar för sorteringsordning och renlighet i bodarna. Följande frågor tryckte man
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speciellt på:
t) I fompostpåsarnalkärlet får endast slängas organiskt, komposter-
bart material. Om renhållningsverket ivåra kompostbehållare hittar plast, kartong
eller annat som ej får finnas där, debiteras föreningen 100:- kr extra för varje
tillfälle som detta sker.
2) Miljöbodarna är utöver det komposterbara avfallet i princip
avsedda for emballage och inte gamla möbler, husgeråd mm. Detta hör hemma
på återbruken.
3) Om det är fullt i en behållare, försök antingen att komprimera det
som ligger i, eller uppsök någon av de andra bodarna eller ivärsta fallvänta med att
slänga. Ställ inte på golvet! Det tar renhållningsfolket inte hand om, utan det måste
någon av dina grannar se till att det hamnar i ett kärl efter tömning!
4) Utemiljön runt bodarna är respektive gårds ansvar!

S 19. övriga frågor
- Peter Haglund reste frågan om man på de olika gårdarna har haft funderingar Grannsamverkan
på att ta del av projektet "Grannsamverkan" för att på så vis hålla en viss nivå på
ordningen och trevnaden i området. lngen av stämmodeltagarna hade någon
erfarenhet från detta och man upplevde inte heller att det för närvarande finns något
behov av att aktivera frågan. En normal kontakt grannar emellan för att se till
varandras hus och egendom är troligen det enklaste och bästa sättet att få hålla
en vettig ordning och hålla "buset" borta. Det står dock naturligtvis varje gård fritt att
lösa denna fråga på bästa sätt.

S 20. övriga frågor
- Det konstaterades att vid parkering på Bronsyxgatan gäller samma regler som Parkering
i resten av Västerås. Parkering är alltså inte tillåten inom 10 meter från gathörn
eller korsning. Det gäller alltså även vid våra gårdsgators och parkeringsutfarters
anslutning till Bronsyxgatan. Risken för olyckor kanske framförallt med små barn,
som inte syns så lätt, är stor qm detta inte efterlevs, liksom även risken att få böter.

S 21. Övriga frågor
- Flera ståmmodeltagare var intresserade av att höra hur långt styrelsen har Bredband
kommit i diskussionen om anslutning av föreningen till ett bredbandsnät. Magnus
redogjorde för nuläget, att det för närvarande kanske är något tidigt att fatta
beslut i frågan. Det finns just nu ett antal olika alternativ till anslutning, och stämman
ansåg att denna fråga är så pass viktig att styrelsen fick i uppdrag att ställa upp
en kravspecifikation och för föreningen lägga fram prisuppgifter för ett antal alterna-
tiva lösningar. Det kunde konstateras att såvitt bekant har ännu inte någon sam-
fällighet anslutit sig till bredband i Västerås, men att det finns långt gångna planer
på något håll.

S 22. Avslutning
- Ordförande Magnus Månson tackade de närvarande för visat intresse och för-
klarade stämman avslutad.
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